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Komisji Finansów Publicznych (nr 150) 
4 maja 2021 r. 
Komisja Finansów Publicznych, obradująca pod przewodnictwem posła Henryka 
Kowalczyka (PiS), przewodniczącego Komisji, zaopiniowała: 

– wniosek Komendanta Głównego Policji w sprawie zmian w planie finanso-
wym Funduszu Wsparcia Policji na 2021 r.; 
– wniosek Głównego Geodety Kraju w sprawie zmian w planie finansowym 
funduszu celowego – Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Karto-
graficznym na 2021 r. 

W posiedzeniu udział wzięli: Piotr Patkowski podsekretarz stanu w Ministerstwie Finansów wraz 
ze współpracownikami, Dariusz Augustyniak zastępca komendanta głównego Policji, Jarosław 
Zembrzuski dyrektor Departamentu Informatyzacji i Rozwoju Państwowego Zasobu Geodezyjnego 
i Kartograficznego Głównego Urzędu Geodezji i Kartografii oraz Patryk Jaki poseł do Parlamentu 
Europejskiego. 

W posiedzeniu udział wzięli pracownicy Kancelarii Sejmu: Ksenia Angierman-Kozielska, Łukasz 
Żylik – z sekretariatu Komisji w Biurze Komisji Sejmowych. 
Przewodniczący poseł Henryk Kowalczyk (PiS):

Witam państwa ponownie, wszystkich, którzy zebrali się, nieliczni, w sali posiedzeń, jak 
również przede wszystkim tych, którzy pracują zdalnie. Zanim rozpoczniemy posiedze-
nie Komisji, głosowanie w celu stwierdzenia kworum. Proszę bardzo o uruchomienie 
głosowania. Już jest głosowanie uruchomione, proszę oddać głos. 
Sekretariat Komisji informuje, że już ponad 30... o, 36 osób jest. Tak, będzie trwało, 

chyba że będzie konieczne jakieś głosowanie, ale jeśli nie, to możliwość logowania będzie 
jeszcze w każdej chwili. 
Otwieram zatem posiedzenie Komisji Finansów Publicznych. 
Porządek dzisiejszego posiedzenia przewiduje: zaopiniowanie wniosku komendanta 

głównego  Policji  w sprawie  zmian w planie  finansowym Funduszu Wsparcia  Policji 
na 2021 r i, po drugie, zaopiniowanie wniosku głównego geodety kraju w sprawie zmian 
w planie finansowym funduszu celowego – Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym 
i Kartograficznym na 2021 r. 
Informuję, że posiedzenie zostało zwołane przez Marszałek Sejmu na podstawie art. 

198j ust. 2 regulaminu Sejmu. Wobec powyższego nie jest możliwe wprowadzenie zmian 
w porządku dziennym posiedzenia. 
Informuję również, że posiedzenie będzie prowadzone z wykorzystaniem środków 

komunikacji elektronicznej, umożliwiających porozumiewanie się na odległość. Chęć 
zabrania głosu proszę kierować za pośrednictwem sekretariatu Komisji drogą mailową 
lub telefoniczną. Informuję jednocześnie, że posłowie obecni na sali głosują przy pomocy 
urządzeń do głosowania, a posłowie poza salą w systemie komunikacji elektronicznej 
używają tabletów. 
Na podstawie próbnego głosowania stwierdzam kworum. 
Przystępujemy zatem do realizacji punktu pierwszego porządku dziennego. 
Witam na posiedzeniu Komisji pana ministra Piotra Patkowskiego – podsekretarza 

stanu w Ministerstwie Finansów. Witam pana Dariusza Augustyniaka – zastępcę komen-
danta głównego Policji, i pana Waldemara Izdebskiego – głównego geodetę kraju. 



4                m.s.s.

Pełny ZaPis PrZebiegu Posiedzenia:  
Komisji Finansów Publicznych (nr 150)

Proszę  zatem o przedstawienie wniosku komendanta  głównego Policji w sprawie 
zmian w planie finansowym Funduszu Wsparcia Policji na rok 2021. Przedstawi pan 
komendant Dariusz Augustyniak, tak rozumiem? Proszę bardzo, oddaję głos. 

Zastępca komendanta głównego Policji Dariusz Augustyniak:
Dziękuję  bardzo.  Szanowny  panie  przewodniczący,  Wysoka  Komisjo,  zwracam  się 
z wnioskiem do Wysokiej Komisji o wyrażenie pozytywnej opinii w kwestii wprowadze-
nia do planu centralnego Funduszu Wsparcia Policji na rok 2021 środków w wysokości 
75 755 tys. Środki te policja chce przeznaczyć na kontynuację rozpoczętych inwestycji 
budowlanych na łączną wartość 9846 tys. Inwestycje te wymagają dokończenia w ramach 
zawartych w poprzednich latach umów z wykonawcami. Chcemy w ten sposób sfinan-
sować 15 zadań. Chcemy zrealizować remonty policyjne na kwotę 2307 tys. Chcemy 
zrealizować w ten sposób 10 takich zadań. Również w ramach tych środków chcemy zre-
alizować zakupy... centralne zakupy inwestycyjne dla jednostek Policji na łączną kwotę 
40 711 tys. zł. Środki te planujemy w tym roku przeznaczyć na zakup usług niezbędnych 
do utrzymania teleinformatycznych systemów policyjnych, dzierżawę łączy, a także asy-
stę techniczną. Na to chcemy wydać kwotę 24 920 tys. Planujemy ponadto kontynuację 
dwóch zadań: pierwsze zadanie to rozbudowa macierzy QNAP na dodatkową półkę wraz 
z dyskami. Rozpoczęto to zadanie w 2020 roku, a także zakup licencji fire wall wraz 
ze wsparciem producenta na okres 12-miesięczny z uwagi na to, że ta licencja nam się 
kończy. 
Również  chcemy  te  środki  wykorzystać  na kontynuację  zakupu  inwestycyjnego 

dla Komendy Stołecznej Policji na zadanie odtworzenia infrastruktury systemu łącz-
ności radiowej LMDS. Jest to kontynuacja zadania z roku 2020. Chcemy przeznaczyć 
na to kwotę 1442 tys.; 40 tys. chcemy przeznaczyć na wypłatę równoważników i ekwiwa-
lentów dla funkcjonariuszy, a także kwotę 21429 tys. chcemy przeznaczyć na tak zwane 
wydatki bieżące, pozapłacowe, związane z funkcjonowaniem jednostek Policji, głównie 
na zakup materiałów pędnych i smarów, materiałów transportowych oraz zakup usług 
pozostałych. Chciałbym dodać, że minister spraw wewnętrznych i administracji oraz 
minister finansów wyrazili zgodę na wprowadzenie do planu finansowego Funduszu 
Wsparcia Policji wyżej wymienionych kwot. 
Uprzejmie proszę Wysoką Komisję o wyrażenie pozytywnej opinii. Dziękuję bardzo. 

Przewodniczący poseł Henryk Kowalczyk (PiS):
Dziękuję bardzo panu komendantowi. Otwieram dyskusję. Proszę bardzo, czy są zgłosze-
nia? Nie ma. Wobec tego proponuję przyjąć pozytywną opinię Komisji Finansów Publicz-
nych do wniosku komendanta głównego Policji w sprawie zmian w planie finansowym 
Funduszu Wsparcia Policji. Czy jest sprzeciw wobec pozytywnej opinii? Nie ma. 
Stwierdzam zatem,  że Komisja Finansów Publicznych przyjęła pozytywną opinię 

do wniosku komendanta głównego Policji. 
Przystępujemy do punktu drugiego porządku dziennego. Proszę o przedstawienie 

wniosku głównego geodety kraju w sprawie zmian w planie finansowym funduszu celo-
wego – Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym. Główny geo-
deta kraju, pan Waldemar Izdebski, proszę bardzo. Oddaję głos. O, jest, przepraszam, 
tak, pan Jarosław Zembrzuski, przedstawiciel głównego geodety kraju. Proszę bardzo.

Dyrektor Departamentu Informatyzacji i Rozwoju Państwowego Zasobu Geodezyjnego 
i Kartograficznego Głównego Urzędu Geodezji i Kartografii Jarosław Zembrzuski:

Dzień dobry, witam państwa serdecznie. Jeśli chodzi o Główny Urząd Geodezji i Kar-
tografii, my wystąpiliśmy o zmianę w funduszu celowym – Funduszu Gospodarki Zaso-
bem Geodezyjnym i Kartograficznym. Chcielibyśmy przesunąć środki o łącznej wartości 
501 tys. 100 tys. z zadania – Opieka serwisowa  i wsparcie dla oprogramowania, 300 
tys. zł z zadania – Zakup sprzętu i oprogramowania na potrzeby systemu ASG-EUPOS, 
4  tys. zł  z zadania – Zakup materiałów  i wyposażenia na potrzeby członków komisji 
kwalifikacyjnej w ramach  przeprowadzonych  postępowań  kwalifikacyjnych  dla  osób 
ubiegających się o uprawnienia zawodowe, 97 tys. zł z zadania – Zakup różnych usług 
na potrzebę  przeprowadzenia  postępowań  kwalifikacyjnych  oraz  druk  i dystrybucja 
dziennika praktyki zawodowej dla osób ubiegających się o uprawnienia zawodowe. Rów-
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nież wystąpiliśmy o zmianę numeru zadania z 1.1 na 1.3 dla zadania – Zakup sprzętu 
i oprogramowania na potrzeby systemu ASG-EUPOS – chodzi tutaj o zadania z budżetu 
zadaniowego, podanie to opiewa na kwotę 200 tys. zł – i przekwalifikowanie w budżecie 
zadaniowym numeru zadania o nazwie – usługi konserwacyjne i naprawcze infrastruk-
tury IT z 7.3.2.2 budżetu zadaniowego na 7.3.3.1 budżetu zadaniowego. 
Jeśli chodzi o uzasadnienie, to zaproponowane zmiany wynikają z konieczności zwięk-

szenia kwoty przeznaczonej na zadanie 1.5.7, w ramach której prowadzone są obecnie prace 
związane z kampanią modernizacyjną szczegółowej osnowy wysokościowej, mającej na celu 
wdrożenie układu wysokościowego PL-EVRF2007-NH na terenie naszego kraju. 
Zgodnie z zapisami rozporządzenia Rady Ministrów z 15 października 2012 r. w spra-

wie państwowego  systemu odniesień przestrzennych,  od 1  stycznia 2024 r.  jedynym 
obowiązującym układem wysokościowym w naszym kraju będzie właśnie  ten układ, 
a według danych, które pozyskaliśmy na początku tego roku, w ramach stałego moni-
toringu postępu w realizacji przedmiotowego zadania, około 25% organów samorządo-
wych szczebla powiatowego, które są odpowiedzialne za prowadzenie baz danych osnów 
szczegółowych – mówię tutaj o starostach – jest dopiero w początkowej fazie procesu 
wdrażania tego układu. Aby dotrzymać właśnie tego terminu, który został określony 
przepisami rozporządzenia, niezbędne jest wsparcie finansowe tego zadania. I stąd jest 
wniosek o przesunięcie tych środków. Bardzo dziękuję. 

Przewodniczący poseł Henryk Kowalczyk (PiS):
Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję. Nikt się nie zgłasza. Kwota nie za wielka. Wobec 
tego proponuje przyjęcie pozytywnej opinii Komisji do wniosku głównego geodety kraju. 
Nie ma sprzeciwu. 
Stwierdzam zatem, że Komisja Finansów Publicznych wyraziła pozytywną opinię 

do wniosku głównego geodety kraju w sprawie zmian w planie finansowym Funduszu 
Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i Kartograficznym na rok 2021. 
Na tym wyczerpaliśmy porządek dzienny posiedzenia Komisji. 
Zamykam posiedzenie Komisji. Jeszcze tylko drobne ogłoszenie: jeśli ktoś ma wąt-

pliwości, to jutrzejsze posiedzenie Komisji o godzinie 15.00 jest odwołane, bo ono się 
odbywa właśnie w tej chwili. Następne posiedzenie Komisji już w innym czasie.

Poseł Mirosław Suchoń (Polska2050):
Wiwat, panie przewodniczący.

Przewodniczący poseł Henryk Kowalczyk (PiS):
Dziękuję bardzo. 


